
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č.  4/2020 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 29.4.2020 
 
Přítomni :       př. Kamberský, Klejna,  Gojdášová, Jezdinská, Kábrtová,   
                      Kölbl, Jaroš, Míčka 
Omluveni :     př. Vysoudilová 
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO ČZS př. Kamberský 
 

- byla provedena kontrola zápisu 3/2020 ze dne 10.3.2020  
 
Dále byly projednány tyto záležitosti : 
 

- výbor ZO vzal na vědomí informaci předsedy ZO př. Kamberského o kontrole 
hlavních rozvodů vody, provedené odborným pracovníkem. Výbor ZO vyzývá 
všechny členy zahrádkářské kolonie aby šetřili vodou a využívali vodu 
dešťovou 
 

- výbor ZO vzal na vědomí informaci předsedy ZO o zajištění frézované 
asfaltové drti, potřebné k opravě cest v zahrádkářské kolonii. Asfaltová drť 
bude dovezena dne 6.5.2020 – na tento den je třeba, aby předsedové osad 
zajistili brigádníky 

 
- svoz šrotu bude proveden dne 16.5.2020 od 10.00 hodin 

 
- výbor ZO vzal na vědomí informaci předsedy ZO o jednání na MěÚ Trutnov, 

kde  př. Gojdášovou podali žádost  na pokácení vzrostlých stromů u oplocení 
zahrádkářské kolonie. MěÚ Trutnov, po prověření, povoluje pokácet jen 9 ks 
stromů, které byly pracovníky MěÚ označeny 

 
- MěÚ Trutnov, odborem životního prostředí byly předány fotografie černých 

skládek. Vzhledem k tomu, že naší organizaci hrozí od odboru životního 
prostředí pokuta za tyto černé skládky, výbor ZO tyto skládky zakazuje. 
Předsedové osad provedou namátkové kontroly. Předseda ZO projedná s TS 
města Trutnov likvidaci černé skládky u osady B. 

 
- požadavek osady A1 na materiál na opravu spodní cesty je zajištěn – je třeba 

zajistit brigádu 
 

- předpokládaný termín konference ZO ČZS je začátek měsíce června 2020. 
Termín bude upřesněn dle situace  - vývoj koronaviru 

 
 
 
 
 
 



 
 
 

- vzhledem k tomu, že bylo opět manipulováno s bránou u hlavního vchodu do 
zahrádkářské kolonie, výbor ZO důrazně žádá všechny zahrádkáře, aby 
s bránou v žádném případě nemanipulovali (různé zarážky do země 
apod.). Velmi čitelná a srozumitelná informace o otevírání brány je vyvěšena 
na informační tabuli u hlavního vchodu do zahrádkářské kolonie a také na 
samotné bráně. Na příští schůzi výboru ZO bude přizvána nájemkyně p.č. 
64/A1 k projednání násilného otevření brány 
 

- výbor ZO vzal na vědomí informaci pokladní ZO př. Gojdášové o placení 
nájemného na r. 2020 – dosud nájem nezaplatilo 5 zahrádkářů 

 
- vzhledem k předpokládanému suchu v letošním roce a tím pádem i 

nedostatku vody, výbor ZO opět žádá všechny členy naší zahrádkářské 
kolonie, aby přistupovali zodpovědně při využívání vody, především 
napouštění  bazénů,. Pokud již některé bazény jsou napuštěny, bude 
dotyčnými zahrádkáři uhrazena částka –  tzn. náklady za dovoz vody cisternou 

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nových členů -  p.č. 249/A1 – př. Veselá, p.č. 

38/A1 – př. Janovská, p.č. 100/A1 – př. Cehláriková, p.č. 185/A2 – př. 
Smejkal, př. Janoušek – člen 

 
- výbor ZO souhlasí se zavedením el. přípojky na p.č. 196/A2 – př. M.Křech 

 
 
 
 
 
 
Příští schůze výboru se bude konat 26. 5. 2020 od 18.00 hodin v hospodářské 
budově ZO ČZS Kryblice 
 
 
 
                                                                                                 Jan Kamberský  v.r.   
                                                                                                  předseda ZO ČZS 
Zapsala : Miroslava Jezdinská 
 
 
                                                                    
                                 http:/zahradkari-zokryblice.webz.cz 
 
 
 


